
 Protokoll 

Sida 38 (39)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 3 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 22 mars 2016 

 

 

§ 19   Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens 
pensionärsråd (KPR) från den 15 mars 2016 

Föreligger protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd från 

sammanträde den 15 mars 2016. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 20    Anmälan av protokoll från rådet för 
funktionshinderfrågor gemensamt för socialnämnden, 
äldrenämnden och överförmyndarnämnden från 
sammanträde den 17 mars 2016 

Föreligger protokoll från socialnämndens, äldrenämndens och 

överförmyndarnämndens gemensamma råd för funktionshinderfrågor 

från sammanträden den 17 mars 2016. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 21   Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens        
råd för funktionshinderfrågor från sammanträde den 15 
februari 2016 

Föreligger protokoll från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor från sammanträden den 15 februari 2016. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 



 Protokoll 

Sida 39 (39)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 3 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 22 mars 2016 

 

 

 

§ 22   Anmälan av postlista för tiden 1 – 29 februari 2016 

Föreligger äldreförvaltningens postlista för februari 2016. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 23    Övriga frågor 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD) tar upp fråga om information 

rörande uppsägningen av avtalet mellan Södermalms stadsdelsnämnd 

och Micasa, som ledde till frågor från media och allmänhet.  

 

Ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) framför att det vore önskvärt om 

äldreförvaltningen hade kunnat ge nämnden information om sådana 

händelser som angår stadens äldreomsorg i god tid. 

  

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson återkommer med svar. 

  

Ordföranden Torun Boucher (V) avslutar sammanträdet.  

 

 

Vid protokollet  

 

Barbara Ahlmark, nämndsekreterare 


